
Referat bestyrelsesmøde - Hjortespring Naturplejeforening d. 12. november 
2024 

Deltagere:  Ejner, Thais, Tove, Kim, Christian, Marie, Klaus (ref) 

Afbud: Pernille, Finn, Grethe, Hans-Henrik 

Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referat 
2. Siden sidst 
3. Status på salg 
4. Udlevering af kød 
5. Overvejelser om fremtiden 
6. Evt. 
 
Ad.1 
Referat fra seneste bestyrelsesmøde blev godkendt uden bemærkninger 
 
Ad. 2 
lidt udfordring med et enkelt dyr i Fugletårnsfold - men det lykkedes da Niels avler kom – så opførte de sig 
alle fint. 
 
Ejner har slukket for strøm i Østfoldene. Klaus slukker for strøm i Vest og Nord når han er tilbage i DK. 
 
Kasser er blevet gjort rene. Så nu mangler der bare at slukke for vandet – vil ske når/før frosten kommer. 
 
Ad. 3 
Alle lam blev solgt før sidste bestyrelsesmøde. Der er per 12/11 blevet solgt 5 5/8 kreaturer som 1/8 eller 
¼. Derudover er der solgt 255 kg hakket – og et antal af de gode stykker. Endelig vil der blive solgt ben til 25 
kr/kg ved udlevering. Og det vigtige er at vi kommer til at sælge det hele (7 dyr). 
  
Ad. 4 
Ejner, Thais og Kim kører til slagteri – samme plan som de tidligere år. Kristian vil blive chef for udlevering – 
ligeledes samme plan som tidligere år. Udlevering mellem 14 og 14:30 – men folk bliver først lukket ind på 
gårdspladsen når opstilling af kasser, lister mm er klar. Thais holder snor i de specielle udskæringer. 
 
Ad. 5. 
Vi har endnu ikke svar på spørgsmål om driftsudgifter – og udsætter diskussion til januarmødet. 
 
Ad. 6 
Marie resumerede sine interviews med avler, slagter, og storavler. Der findes et par potentielle forklaringer 
på årets lave udbytte. Men bestyrelsens kommende indstilling til generalforsamling om ikke at holde 
får/lam i 2025 ligger fast. 
 
Næste møde bliver d. 23. januar. Mødet bliver med spisning hos Kristian og Pernille. Starttidspunkt 
fremsendes senere. 
 
Thais vil lave en hurtig økonomisk opgørelse når kødet er udleveret og rundsende til bestyrelsen. 
 


